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Huizen, .. november 2018 

Geachte leden van de commissie Sociaal Domein, 

In deze mededeling informeer ik u kort over de stand van zaken met betrekking tot het toekomstig 
beheer van Sportcentrum De Meent, eventueel in combinatie met de andere gemeentelijke 
binnensportaccommodaties en zwembad Sijsjesberg. Voor een uitgebreidere toelichting verwijs ik u 
naar het collegebesluit van .. november, zie bijlage 1. 

Aanleiding 
Op 16 juni 2020 eindigt na 20 jaar de overeenkomst met Optisport voor het beheer van Sportcentrum 
De Meent. Dat betekent dat opnieuw een keuze moet worden gemaakt voor een beheervorm voor 
De Meent. 

In de programmabegroting 2019 (programma 213 sociale infrastructuur) is onder punt 1 opgenomen 
dat bij het sluiten van een nieuw beheercontract voor De Meent zal worden gekeken naar mogelijke 
combinaties met het beheer van sporthal Wolfskamer, de gemeentelijke gymzalen en zwembad 
Sijsjesberg. Dit met het doel om de samenwerking te vergroten en het beheer efficiënter te kunnen 
invullen. Om dit doel te bereiken dienen mogelijke beheervormen te worden onderzocht. Ook de 
evaluatie van het beheer van sporthal Wolfskamer door Basketballvereniging Quick Runners maakt 
deel uit van dit onderzoek (zie ook bijlage 2 bij deze mededeling). 

Globaal bestaan er drie soorten beheermodellen; 
1. Het hele beheer zelf doen als gemeente als onderdeel van de gemeentelijke organisatie of door 

intern te verzelfstandigen. 
2. Uitbesteden, waarbij kan worden gekozen tussen privatiseren zonder directe invloed op de 

organisatie, of extern verzelfstandigen met directe invloed op de organisatie door middel van een 
joint venture met een Sportbedrijf. 

3. Afstoten van de accommodaties. 

Collegebesluit 
Op .. november heeft het college besloten om op korte termijn te starten met het onderzoek door een 
ambtelijke projectgroep, onder leiding van de afdeling Maatschappelijk Beleid. Uitgangspunt hierbij is 
dat de unieke kenmerken en de pluspunten van het huidige beheer van de verschillende 
accommodaties behouden blijven maar dat de bedrijfsvoering door vergaande samenwerking wordt 
versterkt. Het onderzoek richt zich met name op de vraag of het mogelijk en/of wenselijk is om één 
beheervorm te kiezen voor bovengenoemde accommodaties, waarbij dan met name de twee 
varianten van uitbesteden (privatiseren en extern verzelfstandigen) zullen worden onderzocht. Het 
eerste model, waarbij de gemeente het beheer van alle accommodaties, inclusief Sportcentrum De 
Meent en sporthal Wolfskamer in eigen beheer gaat uitvoeren is voor het college geen reële optie, 
gelet op de keuze van de gemeente om een regierol te vervullen. Het derde model is voor het college 
ook geen wenselijke optie, gelet op het grote maatschappelijk belang van de betreffende 
accommodaties. 

Planning 
In bijgaand collegevoorstel is een uitgebreide planning opgenomen. Samenvattend komt het erop neer 
dat onder leiding van de ambtelijke projectgroep de mogelijke beheermodellen in het eerste kwartaal 
2019 in overleg met betrokken partijen zullen worden onderzocht. In de raadsvergadering van 6 juni 
2019 vindt vervolgens besluitvorming plaats over a) de wijze van beheer voor Sportcentrum De Meent 
en b) de samenhang van de keuze van dit beheer en de overige binnensportaccommodaties en 
zwembad Sijsjesberg. Het gekozen model wordt vervolgens uitgewerkt. 

Met vriendelijke groet, 

Roland Boom, wethouder 
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1. Collegebesluit d.d. : Startnotitie Toekomstig beheer gemeentelijke 

binnensportaccommodaties en zwembad Sijsjesberg'. 
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